
Protokoll för styrelsemöte för Svenska HEMA-förbundet 2023-04-14

Närvarande via röstsamtal
Britt Sjöqvist
Jakob Hedbom
Mattias Andersson
Muhammad Dabo
Pontus Westerholm

1. Britt Sjöqvist förklarade mötet öppnat.

2. Till ordförande för mötet valdes Britt Sjöqvist.

3. Till sekreterare för mötet valdes Pontus Westerholm.

4. Till justerare för mötesprotokollet valdes Muhammad Dabo och Mattias
Andersson.

5. Dagordningen för mötet fastställdes.

6. Protokollet från föregående möte föredrogs av Pontus Westerholm.

7. Mejl från SB&K angående kontaktuppgifter
SB&K har bett om uppdaterade kontaktuppgifter till ordförande, kassör, BoU-ansvarig,
utbildningsfrågor, antidopingfrågor, parasportfrågor, elitfrågor, hantering av
medlemsansökningar och kommunikationsfrågor gällande internationella mästerskap.
Det diskuterades huruvida SvHEMAf ska ha separata personer som är ansvariga för
dessa frågor. Styrelsen beslutade att uppdatera förbundets kontaktuppgifter hos SB&K
och meddela förbundet att Muhammad Dabo är kontaktperson för antidopingfrågor och
att Britt Sjöqvist ska kontaktas angående övriga ansvarsområden.

8. Deklarationsombud Skatteverket
En redovisningsekonom hos RF/SISU har bett om att bli vår deklarationsombud hos
Skatteverket. En blankett från RF/SISU som kommit per mejl ska skrivas på och skickas
in till Skatteverket.

9. Dokument årsmötet
Förbundet har ännu inte fått en sammanställning av årsmötets handlingar, inklusive
protokoll, verksamhetsplanen och budgeten. Detta behövs för att kunna planera årets
arbete. Mattias Brännström var sekreterare vid årsmötet. Muhammad Dabo har
kontaktat Brännström om detta. Styrelsen beslutade att mejla honom om dokumenten.



10. Tävlingstillstånd Holmgång
SPIFF har sökt tillstånd för Holmgång och ett utkast till regler för tävlingen har skickats
till SvHEMAf styrelse. Utrustningskraven bedöms vara otydliga. SPIFF ska förtydliga att
fäktmasker som används vid tävlingen ska vara av typen 3-vapenmask och ha minst
350N i penetrationsskydd. Styrelsen ska också kommunicera att 350N i
penetrationsskydd också ska krävas för jacka och byxor. När detta har förtydligats ska
SvHEMAf styrelse genom per capsulam-beslut godkänna tävlingstillståndet för
Holmgång. SPIFF ska även få en blankett för skaderapport och bes skicka en
utvärdering efter att klubben har genomfört tävlingen.

11. Övriga frågor
Planeringen av verksamhetsåret diskuterades. Styrelsen ska under nästa möte gå
igenom vilka aktiviteter som förbundet ska genomföra och vad för aktiviteter hos
medlemsföreningarna som ska få ekonomiskt stöd samt under vilka former detta ska
beviljas.

12. Datum för nästa möte
Nästa möte kommer att hållas 2023-05-02 klockan 17.00 och kommer äga rum via
samtalsfunktionen i Discord.

13. Britt Sjöqvist förklarade mötet avslutat.

…………………………………… ……………………………………

Ordförande Britt Sjöqvist Justerare Muhammad Dabo

…………………………………… ……………………………………

Sekreterare Pontus Westerholm Justerare Mattias Andersson

pontus.westerholm@gmail.com
Signature

brittsjoqvist@gmail.com
Signature

muhammad.l.dabo@gmail.com
Signature

mattias.andersson13@gmail.com
Free hand


